
  
 
 

Utvärdering från deltagande politiker av utvecklingsdagarna den 22 och 
23 februari 2012 

 
 

- Kunde varit lite mer tid till rena metod/modelldiskussioner. Annars givande och bra! 
- Mycket bra! Tycker det är bra att vi sätter igång processer på det här sättet. Leif Anjou 

var jättebra. 
- Kortare föredrag, mer gruppdiskussioner - redovisning inför alla är inte alltid 

nödvändigt 
- Mer tid åt nämnderna och då alla nämnder. Mer tid till diskussioner. Mer 

budget/ekonomi. Bra och intressant att träffas och prata men önskade att oppositionen 
deltog mer! Lite intensivt. Mkt trött på slutet…… 

- 2012 års budgetsiffror borde finnas med i omvärldsbevakningsdokumentet. Tidplanen 
för råden fungerar inte, då den bör komma med i remissrundan som går till 
nämnderna. 

- Viktigt att ta tid till fördjupning. Bra ekonomigenomgång. Bra upplägg med relativt 
bra diskussioner. Flera saker att ta tag i finns nu i vart fall. 

- Jag anser att dessa två dagar var mycket givande och bra. 
- Ekonomiuppföljning mer tid. Ge mer exempel på bra mål. 
- BRA !!! Bra med input utifrån – Trosa och Leif. Bra med samtal i grupp och i stort 

Kunde ha varit mer  fördjupning av omvärldsanalys och förutsättningar. Boka in en 
kväll/eftermiddag veckan efter för alliansen för fortsatt prat. 

- Viktigt att diskutera omvärldsanalysen och styrprocessen, men bra om vi kan separera 
dessa. Mer omvärldsanalys – bättre analys. 

- Fint ställe att vara på! Superfin mat. Bra boende. Lagom långt bort. 
Nämndpresentationerna kunde varit mer detaljerade och strukturerade. Mer konkreta 
siffror på budget- och måluppfyllnad. Presentationsmaterial saknades, det är inte 
tillräckligt bra att visa texturdokument.- kanonbra presentation från Trosa. Leif Anjou 
var bra, mne kunde varit mer specifik, och relatera till specifika fall i olika 
nämndområden i Tyresö. Lite oklar sammanfattning på slutet. Bra attitydmätning – lite 
för många bilder. 

- Det hade varit bra om alla nämnder hade varit med och förberett ”sina” respektive 
omvärldsanalyser.  

- Tack för givande planeringsdagar. Jag är personligen mycket nöjd. Allt omkring 
(hotell, mat, kommun) var väl valt. Hade dock velat ha lite bredare presentation av 
Trosa kommun.         …hjärta ritat…….  

- Mycket bra! Tycker det är bra med dessa träffar och att vi fortsätter att utveckla! 
 


